EARLYON ANDREW FLECK - HOLIDAY SCHEDULE

CENTRE ON Y VA ANDREW FLECK - HORAIRE DES FETES

SUNDAY/
DIMANCHE

MONDAY/
LUNDI

TUESDAY/
MARDI

WEDNESDAY/
MERCREDI

THURSDAY/
JEUDI

FRIDAY/

VENDREDI| SAMEDI

22

28
CLOSED
/FERME

25
CLOSED
JFERME

26
CLOSED
/FERME

27
CLOSED
/FERME

23 24
CLOSED AT
NOON/
FERME

A MIDI

29

31 1 2
CLOSED | CLOSED
/FERME | /FERME

30
CLOSED
/FERME

Our regular schedule for Don Reid will resume

Thursday January 2™, 2020.
Notre horaire régulier pour notre site Don Reid
reprendra le jeudi 2 janvier, 2020.

TRAINYARDS

Regular schedule during the week of December 16" to 21%, 2019.
Last day of playgroup will be on Monday December 23, 2019 and will resume on Monday January 6™, 2020.

Horaire regulier durant la semaine du 10 au 21 décembre, 2019,
Le dernier jour du groupe de jeu sera le lundi 23 decembre, 2015 et reprendra le lundi & janvier, 2020.

HUNT CLUB
RIVERSIDE

Regular schedule during the week of December 16" to 21%, 2019.
Last day of playgroup will be on Friday December 207, 2019 and will resume on Monday January 6™, 2020.

Horaire régulier durant la semaine du 16 au 21 décembre, 2019,
Le dernier jour du groupe de jeu sera le vendredi 20 décembre, 2019 et reprendra le lundi 6 janvier, 2020.

MCLEAN

Regular schedule during the week of December 16" to 217, 2019.
Last day of playgroup will be on Tuesday December 24™, 2019 and will resume on Tuesday January 7™, 2020.

Horaire regulier durant la semaine du 10 au 21 décembre, 2019,
Le dernier jour du groupe de jeu sera le mardi 24 décembre, 2019 et reprendra le mardi 7 janvier, 2020.

FAIRLEA

Regular schedule during the week of December 16™ to 21%, 2019.
Last day of playgroup will be on Tuesday December 24™, 2019 and will resume on Tuesday January 7', 2020.

Horaire regulier durant la semaine du 10 au 21 décembre, 2019,
Le dernier jour du groupe de jeu sera le mardi 24 décembre, 2019 et reprendra le mardi 7 janvier, 2020.

The stagy al Uie EarlyON Central Soulh wishes everyons a Happy Holiday Season/
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